

Title (en)
BUILDING SET WITH FLAT BUILDING BRICKS.

Title (de)
BAUEINHEIT MIT FLACHEN BAUSTEINEN.

Title (fr)
ASSEMBLAGE DE CONSTRUCTION AVEC DES BRIQUES PLATES.

Publication
EP 0102991 A1 19840321 (EN)

Application
EP 83900913 A 19830310

Priority
DK 103082 A 19820310

Abstract (en)
[origin: WO8303059A1] With a building set of the kind which comprises plate-formed building bricks (1) and assembly elements (10) for the coupling together of the building bricks (10) along the edges, a special assembly element is shown which can be used for hinged connections, stiff plane connections, stiff right-angled connections and combinations hereof. The assembly element (10) is in the form of a cylinder with a height equal to the diameter and being provided with two tongues (11 and 12) and a tongue hole (13). The many possible combinations arise in that a number of assembly elements (10) are used at each connection, but these are oriented in different ways.

Abstract (fr)
Dans un assemblage de construction du type comprenant des briques de construction de forme plate (1) et des éléments d'assemblage (10) servant à joindre les briques de construction (10) par leurs bords, un élément spécial d'assemblage peut être utilisé pour réaliser des joints à charnière, en plan rigide, en angle droit rigide et des combinaisons de ceux-ci. L'élément d'assemblage (10) a la forme d'un cylindre dont la hauteur est égale à son diamètre et muni de deux languettes (11 et 12) et d'un trou de languette (13). De nombreuses combinaisons sont possibles parce qu'une pluralité d'éléments d'assemblage (10) sont utilisés dans chaque joint, orientés toutefois de façons diverses.

IPC 1-7
A63H 33/10

IPC 8 full level
A63H 33/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63H 33/105 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8303059 A1 19830915; EP 0102991 A1 19840321

DOCDB simple family (application)
DK 8300031 W 19830310; EP 83900913 A 19830310